
 

Referat af kursistsrådsmøde, 23.8.2023 kl. 11.20-11.55 i lokale V025  

 
1. Godkendelse af dagsorden  

 
2. Valg af mødeleder og referent  

Victor blev valgt som mødeleder og Hanne som referent 
 

3. Præsentation af fremmødte 
Victor (næstforperson), Hanne (lærer), Dan (leder) Sabrina (HFe), Frederik (1.w) 
Kajsa 1.z, Dina 1.z, Rosa, 1.h, Ella, 1.h, Desire, 1.h, Viggo, 2.u, Bjørk, 1.y, Sillas 1.g 
Philip 1. H, Marcus 1.h, Bastian, 1.g, Lasse 1.g, Eliot, 1.g, 1.b: Mathilde, 1. b Isabella, Anita (Rektor), 
Helle (leder), Rune (lærer – og en del af bæredygtighedsrådet), Oliva 2.v 
 
 

4. Information om kursistrådet for alle nye deltagere. Hvad laver kursistrådet 
og forpersonerne.  

 
Victor informerede om rådets arbejde. Rådet holder møde ca. hver 2. onsdag. Det fremgår altid af 
Ludus. Alle kan komme til møderne, men dejligt hvis alle klasser er repræsenteret. 
Sidste år sørgede rådet for, at der er skilte på toiletterne, så man kan skrive til service, hvis de ikke 
virker, der kom skraldespande til sortering, rådet blev taget med på råd i sager vedrørende 
ombygningen. 
 
På næste møde skal der vælges forperson og næstforperson. Alle kan stille op. 
 
Anita (rektor) informerede om bestyrelsen for KVUC, hvor kursistrådet er repræsenteret. 
Bestyrelsen er den øverste myndighed for skolen, og derfor er det vigtigt, at kursisterne også 
deltager. 
 
5. Drøftelse af det fysiske miljø på skolen. Hvordan er klasserummene og de 

fysiske rammer generelt? Er der larm, og hvordan er indeklimaet? 
 
Alle fik mulighed for at kommentere, hvordan oplever selve bygningen på skolen. Dette blev sagt: 
 
På 4. sal er vinduerne meget højt oppe, så det er svært at lufte ud.  
Stolene knirker. 
Dejligt med studiecafeer 
Det mangler mulighed for at sidde i ro og mag og læse uden for lokalerne 
Dårlig udluftning (der mangler ilt) 
Nogle af lokalerne er aflange, så dem der sidder bagest ikke kan se/høre læreren. F.eks. 241 
Der er dårligt internet på 5. sal 
Lyst fra vinduer i mange lokaler er meget skarpt og derfor kan man ikke se smartboardet tydelige.  
Der mangler skabe til kursisterne i lokalerne 
Der er problemer på toiletterne, hvor man ikke kan regulere temperaturen på vandet   



 

Der er dejligt rent på skolen 
 
 
6. Kort info om KVUCs Queer-klub og muligheder for nye klubber  
 
Helle (leder) fortæller om miljørådet på skolen. Alle, som er interesserede, kan komme til møderne. 
Første gang er torsdag d. 20.9. i lokale 110 (cafeen). Det kommer til at fremgå af Ludus. 
 
Sabrina (kursist) fortæller om Queer-klubben, som holder næste møde i 427 d. 24.8. kl. 15.30-17. 
 
Dan (leder) fortæller, at KVUC gerne vil hjælpe med at starte nye klubber op. Der vil være penge til 
de forskellige klubber.  Alle kan kontakte Dan, der sidder i 21, hvis man er interesserede. Man kan 
også skrive til Dan: DAKJ@kvuc.dk 
 
Silas og Bastian fra 1. g vil meget gerne være med til at starte en brætspilsklub op med fokus på 
Dungeon og Dragons.  
 
Olivia efterspørger, at der ligger info om mulighederne for at lave nye klubber på mitkvuc, så andre 
end kursistsrådet kan få informationen. 
 
 

7. Evt.  
 
På næste møde vil der være fokus på opstarten og på valg af for- og næstforperson.  
 
Mødet sluttede i god ro og orden kl. 11.57. 

 
Næste møde: d. 6.9.22 kl. 11.20 i Salonen. 

 
 

 


	Referat af kursistsrådsmøde, 23.8.2023 kl. 11.20-11.55 i lokale V025
	1. Godkendelse af dagsorden
	2. Valg af mødeleder og referent
	3. Præsentation af fremmødte
	4. Information om kursistrådet for alle nye deltagere. Hvad laver kursistrådet og forpersonerne.
	5. Drøftelse af det fysiske miljø på skolen. Hvordan er klasserummene og de fysiske rammer generelt? Er der larm, og hvordan er indeklimaet?
	6. Kort info om KVUCs Queer-klub og muligheder for nye klubber
	7. Evt.


